

Constructing a Data Mining Framework for Analyzing Defect Patterns of Color Filter and Microlens..... 129

Ying-Jen Chen Department of Industrial Engineering and Engineering Management, National Tsing Hua University  
NTHU-TSMC Center for Manufacturing Excellence

Chen-Fu Chien Department of Industrial Engineering and Engineering Management, National Tsing Hua University  
NTHU-TSMC Center for Manufacturing Excellence

Hsin-Man Huang Department of Industrial Engineering and Engineering Management, National Tsing Hua University  
NTHU-TSMC Center for Manufacturing Excellence

Learning for Customization Capability through Agility: The Case of the IT Industry ..... 155

Hung-Tai Tsou Department of Marketing and Logistics, MingDao University

Ja-Shen Chen College of Management, Yuan Ze University

Hsuan-Yu Hsu Department of Information Management, Tatung University

Acquiring Consumer Perspectives in Chinese eWOM..... 187

Yuh-Jen Chen Department of Accounting and Information Systems, National Kaohsiung First University of Science  
and Technology

Hui-Chuan Chu Department of Special Education, National University of Tainan

Yuh-Min Chen Institute of Manufacturing Information and Systems, National Cheng Kung University

Is Playing Online Games a Planned Behavior? An exploration of the Realm of Unplanned Behavior ..... 217

Mei-Ju Chen Department of Information Management, Chienkuo Technology University

Yu-Wei Wang Department of Information Management, National Central University

Cheng-Kiang Farn Department of Information Management, National Central University

建構彩色濾光膜及微透鏡缺陷樣型分析之資料挖礦架構..... 129

陳暎仁 國立清華大學工業工程與工程管理學系  
科技部IC產業同盟計畫暨清華-台積電卓越製造中心

簡禎富 國立清華大學工業工程與工程管理學系  
科技部IC產業同盟計畫暨清華-台積電卓越製造中心

黃馨滿 國立清華大學工業工程與工程管理學系  
科技部IC產業同盟計畫暨清華-台積電卓越製造中心

透過敏捷性探討學習對客製化能力之影響—以資訊科技業為例..... 155

鄒鴻泰 明道大學行銷與物流學系

陳家祥 元智大學管理學院

徐暄洧 大同大學資訊經營學系

中文網路口碑之消費者觀點擷取..... 187

陳育仁 國立高雄第一科技大學會計資訊系

朱慧娟 國立台南大學特殊教育學系

陳裕民 國立成功大學製造資訊與系統研究所

玩線上遊戲是計劃行為嗎？從非計劃型的因素探討..... 217

陳美如 建國科技大學資訊管理系

王渝薇 國立中央大學資訊管理研究所

范錚強 國立中央大學資訊管理研究所